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Møtereferat 

05.09.2023 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 05.09.2023 på Røde kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Irene Hagen, Ove Corneliussen, Thorbjørn Erntzen, Grete Sandsmark, 

John Håkonsrud, Bjørnar Skaar. 

Ikke til stede 

Sverre Hamre, Kåre Peder Rasmushaugen, Thomas Gundersen, Lillian Holden, Ole 

Kristian Espeset og Mike Tony Bråten 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentar til innkallingen. Sakslisten er: 1. Riflebanen status v/Irene, 2. 

Samarbeidsaktiviteter med andre lag og foreninger, 3. Trytetjern utebarnehage, 4. 

Kvinnegruppa jakt 2023, 5. Årsflak gjennomgang fra leder, 6. Eventuelt 
 

Sak 30/23 Riflebanen status v/Irene 

- Det er mye utfordringer med elektronikken på banen. Det må gjøres en 

oppgradering på den. Det er kommet inn gode forslag, og vi ønsker å lage 

dette til ett prosjekt for å utbedre og utvikle. Ansvarlig for prosjetet må 

bestemmes senere.  

- Irene snakker med Jon Nygård og Tommy haugen om å sette istand og 

undersøke muligheter. 

Sak 31/23 Samarbeidsaktiviteter med andre lag og foreninger 

- Skolen, 4H, DNT (Barnas turlag).  

- Det kom epost fra Barnas Turlag, og NesJFF stilte med fiskegruppa der oppe. 

Dette var en suksess. Her er det mange mulige fremtidige medlemmer.  

- Det er purret opp kontakt med skolen, der er det ikke kommet noen 

tilbakemeldinger enda, det er synd. (Leder «For Dårlig») 

- 4H har vi alt kontakt med, og har ett godt samarbeid. 

- Her er det viktig å holde aktiviteten i gang. 

- Fine aktiviteter for vinteren. 

Sak 32/23 Trytetjern utebarnehage 

- Kjører ett prosjekt gjennom vinteren, for å se hvordan dette går. 

- De lurer på å låne noe utstyr og båt for å kunne gjøre aktiviteter i Trytetjern. 

- Bjørnar tar seg av dette. 
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Sak 33/23 Kvinnegruppa jakt 2023 

- Rådyrjakt skal arrangeres, og skal foregå i uke 42. 

- Om det kommer førstegangsjegere, må vi ha med noen som kan sitte på post 

med disse.  

- Det settes ett tak på 10 deltagere på denne jakten. 

- Det sendes ut informasjon fortløpende på dette på kvinnegruppa. 

- Det er også tenkt en skytekveld med hagle, dette avtales direkte med 

haglegruppa. 

Sak 33/23 Årsflak gjennomgang fra leder 

- Gjennomgått og oppdatert. 

 

Sak 34/23 Eventuelt 

- Fiskegruppa: Fiskesessongen er på hel, så det er ikke noe nytt der.  

- Bjørnar Skår tilbyr seg til å drive litt instruktørvirksomhet med skyting o.l. og 

holdningsarbeid i den kommende 2024 sesongen. 

- Thorbjørn tar kontakt med grunneierlaget om veiene i Todalen, særlig opp til 

Brenneli og Rudsåsen. 

- Kasserer: Fiskebua på Trytetjen har ett hull i taket. Dette bør fikses slik at det 

ikke blir mer skader. Dette bør skje før vinteren. Det har kommet inn en 

søknad på leie av Langevannshytta. Kriteriene for tildeling må avklares i 

tidligere referater, slik at dette blir gjort etter bestemmelsene. Thomas 

undersøker dette. Todalshytta skal leies av jaktlaget til Roger Andersen 2. 

uka.  

- Avfallshåndtering skytebanene. NJFF har sendt ut en instruks på dette. Leder 

har ordnet skjema for dette, og mtp. avvikshåndtering. 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.00 av møteleder Thorbjørn. Neste styremøte blir 10.10.23 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


